



METHODIST STUDY TRUST

循道教會助學基金

Headquarter 總辦事處

Unit 1812-13, 18/F, Gala Place, 56 Dundas Street, Mong Kok, Kowloon

九龍旺角登打士街 56 號家樂坊 18 樓 1812-13 室

Tel: (852) 3841 7809 Fax: (852) 2770 1417

Email: hkmst@yang.org.hk

致：各校長／教會負責人／機構負責人／中心負責人

由：循道教會助學基金

日期：二零二六年六月十八日

有關循道教會助學基金（2026-2027 年度）申請

循道教會助學基金成立於 1984 年，旨在為肢體傷殘或有經濟困難的學生提供學業開支上的財政援助，協助他們能實踐學業理想，至今已資助超過二千名學生。因應現時社會需要，本年度基金將增加資助及受惠名額，希望在貴校／機構／教會的轉介，繼續為更多有需要學生提供支援。

本基金現歡迎在香港就讀中四或以上全日制學生申請，並使用「網上申請表系統」提交申請。申請人只需掃描海報上二維碼，填妥網上申請表，並上載列明所需之證明文件及由轉介學校／團體填妥的推薦表格即可完成申請。每個轉介來源的申請數目不限，誠邀貴校／機構／教會推薦有需要的學生申請。為響應環保及方便學生提交申請，請提醒學生透過網上系統申請。如有特殊需要，可與本會職員聯絡以作適當安排。

本會將按申請資料進行審閱，並有機會按需要邀請部份申請人進行面談，屆時將另作通知。資助金額將按申請人的實際需要及本基金撥款委員會的審批結果而定。本年度基金截止申請日期為 2026 年 9 月 30 日（星期三）。由於申請數量眾多及審批程序需時，敬請申請人耐心等候結果。申請人請預留充足時間準備所需文件及完成網上申請程序。所有申請必須於截止日期或之前透過網上系統提交，逾期申請將一概不予受理，敬請留意。

隨函附上海報，煩請貴校／機構／教會代為宣傳張貼及轉介，讓有需要的莘莘學子得到支援。如有任何查詢，歡迎透過以下方法與本會聯絡：

WhatsApp：	6991 2741 / 5381 8474
電話：	3841-7813（吳姑娘）/ 3841-7810（羅姑娘）/ 3841-7812（黃姑娘）
電郵：	hkmst@yang.org.hk

敬希垂注，並衷心感謝貴校／機構／教會一直以來的支持與協助。



METHODIST STUDY TRUST

循道教會助學基金

Headquarter 總辦事處

Unit 1812-13, 18/F, Gala Place, 56 Dundas Street, Mong Kok, Kowloon

九龍旺角登打士街 56 號家樂坊 18 樓 1812-13 室

Tel: (852) 3841 7809 Fax: (852) 2770 1417

Email: hkmst@yang.org.hk

To: Person In-charge

From: Methodist Study Trust

Date: 18 June 2026

Application for Methodist Study Trust (2026-2027)

The Methodist Study Trust (MST) was established in 1984 with the mission of providing financial assistance for academic expenses to students with physical disabilities or financial difficulties, enabling them to pursue their academic aspirations. To date, the trust has supported more than 2,000 students. In response to the increasing financial pressures faced by many families, the trust has increased both its funding and the number of beneficiaries for the 2026-2027 academic year. Therefore, we hope to continue providing support to more students in need with referrals from your school/organization/church.

Applications are now open to full-time students in Hong Kong studying at Form 4 or above through our "**Online Application System**." Applicants are required to scan the QR code on the poster to complete the online application form and upload the required supporting documents **along with the recommendation form filled out by the referring school/group**. There is **no limit to the number of applications submitted by each referral source**. We warmly encourage you to recommend eligible students who may benefit from this financial assistance. To promote environmental sustainability and facilitate the application process, **applicants are encouraged to submit their applications through the online system**. For any special circumstances, please contact our staff for assistance.

Following the review process, selected applicants may be invited for an interview if necessary, and further notification will be provided. The amount of financial assistance awarded will be determined based on the applicant's level of need and the approval of the Trust's Vetting Committee. The application deadline is **September 30, 2026 (Wednesday)**. Due to the high volume of applications and the time required for the approval process, applicants are kindly asked to be patient while awaiting the results. Please allow sufficient time to prepare the required documents and submit the application. Late applications will not be accepted.

Enclosed please find the poster. We would be grateful if you could assist in displaying and promoting it, and referring students who may benefit from this support.

For any inquiries, please contact:

Whatsapp :	6991 2741 / 5381 8474	Email address :	hkmst@yang.org.hk
Telephone :	3841-7813(Ms. Cloudy Ng) / 3841-7810(Ms. Tasha Law)/ 3841-7812(Ms. Ruby Wong)		

Thank you for your attention and support.